
Категорично не съм съгласна с написаното във вестник „Строител“ от страна на Камара на 
строителите. 
Инженерингът нарушава правата на проектантите,принизява и ограничава интелектуалния 
труд на проектанта.Строителните обекти започват от проекта,а проектантът е човекът с най-
много знания и опитност в строителния процес. 
Тъй като се твърди,че изказването„инженерингът е порочна практика“ не е подкрепено с 
факти,предлагам да бъдат изложени такива от конкретни търгове,където както много пъти сме 
обсъждали има драстични нарушения. 
Много непочтено стоят нападките за качеството на проектиране от страна на КСБ. 
Както и преди сме коментирали според мен всяка Камара трябва да се бори за високо качество 
на тази дейност в строителството,за която отговаря .Свидетели сме на много некачествено 
строителство,има много строителни фирми,които не разполагат с необходимия капацитет от 
квалифицирани работници и техника,не се спазват правилата за безопасност на строежите и 
т.н. 
Но,смятам за изключително грозно и най-вече излишно размяната на такива остри нападки 
между браншовите съюзи.Със сигурност е по-добре да се търсят пътища за конструктивен 
диалог между участниците в строителния процес,съответно между браншовите камари и да се 
върви напред . 
Инженерингът според мен трябва да остане само за много големи и уникални обекти. 
Поздрави  
Инж.Людмила Стоянова 

Председател РК на КИИП-Враца 

 
 


